
 

 

Antwoorden op vragen VVD over omgewaaide bomen na 

tornado in dorp Rheden 
 
Datum vraag:14-06-2019 

Indiener: Yola Hopmans 
Nummer: S19/117 
Datum antwoord: 18-06-2019 
 
 
Aanleiding:  
Op 13 juni jl. heeft de gemeente een inloopavond georganiseerd waar inwoners konden napraten 

en hun ervaringen konden delen naar aanleiding van de Tornado die op 4 juni jl. over Rheden 
geraasd heeft.  
Jaap Uijthof en ik waren bij deze inloopavond aanwezig en hebben met inwoners gesproken. Naast 
het feit dat zij erg tevreden waren over de inzet van de gemeente en alle anderen vroegen zij zich 
ook af of de omgevallen bomen vervangen gaan worden. En of inwoners daarbij betrokken kunnen 

worden.  
 

 
Vraag 1: Heeft het college het voornemen om de door de Tornado omgevallen bomen te 
vervangen door nieuwe bomen? 
Antwoord:  
Ja. 
 

 
Vraag 2: Zo ja, maakt het college, samen met inwoners, een plan voor herplant? 
Antwoord: 
Ja, de buurt wordt uitgenodigd om samen met ons een herplantplan te maken.  


